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Pobude, mnenja in vprašanja za Sejo sveta staršev 
 
 
VPRAŠANJA 
 
1. Kristjan Petrovič, 3.A: 
Vprašanje se nanaša na urnik interesnih dejavnosti. Starši pravijo, da imajo otroci, ki 
obiskujejo interesno dejavnost ROKOMET težavo, ker je le-ta takoj po končanem pouku in 
otroci nimajo časa pojesti kosila. Vsi so zelo veseli, da se interesne dejavnosti izvajajo na 
šoli, ampak vseeno smo straši mnenja, da bi šola morala med koncem pouka in interesno 
dejavnostjo zagotoviti čas za kosilo. Ali lahko šola uredi urnik interesnih dejavnosti tako, 
da zagotovi otrokom čas za kosilo pred začetkom interesnih dejavnosti? 
 
Odgovor šole: 
Učenci 3.a oddelka imajo na dneve izvajanja interesne dejavnosti rokomet 5. šolskih ur (do 
12.50), kar pomeni, da imajo do začetka izvajanja interesne dovolj časa, saj le ta prične ob 
13.45. Informacijo smo preverili pri učiteljicah izvajalkah OPB, ki težave ne zaznavajo. 
 
2. Mojca Jejčič, 8.D: 
Podajam vprašanje glede izvajanja pouka pri predmetu fizika (učitelj Branko Vrečar). Kolikor 
sem seznanjena, bo tema že obravnavana na seji Sveta staršev, zato na tem mestu 
dodajam še informacije, ki sem jih zbrala od staršev (in njihovih otrok). Otroci poročajo, da 
so pri pouku zmedeni. Zaradi slabega podajanja snovi težko spremljajo pouk in snovi ne 
razumejo. V kolikor želijo dodatno razlago, pa je ne dobijo oz. jih učitelj usmeri na svojo 
spletno stran in jim reče, naj jo sami predelajo. Velik del pouka je namenjen razlagam 
osebnih zadev učitelja, otroci poročajo, da zamuja k pouku oz. jih pusti vmes same tudi po 
20 minut. Nekatere otroke tudi zmerja, preklinja, uporablja žaljivke in jih ponižuje. Zaradi 
vsega tega s(m)o starši zaskrbljeni predvsem nad (ne)znanjem, ki ga bodo naši otroci 
pridobili. Prosimo za odgovor, kaj bo šola storila, da se zadeve čim prej izboljšajo? 
 
Odgovor šole: 
Zavedam se problematike, ki jo izpostavljate. Izvajamo nadzor in spremljanje pouka. 
Postopek spremljanja, preverjanja in pogovorov je v teku s ciljem razrešiti nastale razmere. 
 
3. Andrej Erzetič, 9.C: 
Vprašanje se nanaša na pravilo, da morajo imeti odprta vrata na WC-ju. Namreč to naj bi 
veljalo samo za punce, ne pa tudi za fante. Ali pravilo, da morajo samo punce imeti 
odprta vrata na WC, fantje pa ne, drži in ali lahko prosim pojasnite namen tega 
pravila? 
 
Odgovor šole: 
Vrata so odprta na vseh sanitarijah po šoli, tako deških kot dekliških. Za odprta vrata v 
predprostor sanitarij smo se na šoli odločili iz razloga preglednosti in preventivnega 
delovanja na področju uporabe nedovoljenih substanc in mobilnih naprav.. Vsekakor pa 
imajo učenci na sanitarijah še vedno intimo za opravljanje potrebe, saj so vhodi v intimne 
prostore sanitarij nevidni iz šolskega hodnika. Z namenom sprejeta ukrepa so bili vsi učenci 
šole seznanjeni. 
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MNENJA 
 
Nataša Muršec, 4.B: 
Kot predstavnica 4.B razreda se obračam na vodstvo šole s težavo, na katero sem bila 
opozorjena s strani več staršev. Otroci, ki obiskujejo podaljšano bivanje povedo, da imajo 
težave z učiteljico Laro, katera naj bi bila do njih verbalno agresivna. Svoje nezadovoljstvo 
naj bi otroci sporočili že razredničarki, vendar povratne informacije starši niso/nismo prejeli. 
Učiteljica Lara naj bi bila do otrok nesramna, za vsako malenkost naj bi otrokom grozila z 
napotitvijo k ravnateljici. Otroci so staršem povedali, da jim ne dovoli, da gredo v toaleto, da 
jim ne dovoli da si dotočijo vodo v plastenko, da na njih kriči in jim ne dovoli da pojasnijo 
nastalo situacijo. Prav tako kadar ji otroci želijo kaj povedati jim ne prisluhne, jih ignorira. 
Otroci so tudi sicer napoteni k ravnateljici, ne da bi vedeli, kaj so tako nedopustnega 
zagrešili. Na splošno naj bi bilo med podaljšanim bivanjem v razredu veliko napetosti in 
kričanja. Ker je bil odnos učiteljice izpostavljen s strani več staršev vas naprošam, da zadevo 
preverite. Prav tako naj bi bila o kritikah seznanjena razredničarka 4.B, ga. Ana Novosel. V 
koliko potrebno, so starši pripravljeni na pogovor z vodstvom. Prosimo vodstvo šole za 
opredelitev do mnenja. 
 
Odgovor šole: 
Tako z učiteljico podaljšanega bivanja kot z razredničarko je bil opravljen razgovor. Naj 
izpostavim, da ne gre za problematiko celotne skupine učencev podaljšanega bivanja, 
temveč za pet učencev, ki ne zmorejo upoštevati pravil. Vsled temu naprošam, da 
upoštevate načelo postopnosti reševanja tovrstnih težav. Starši dotičnih učencev se morajo 
v prvi vrsti obrniti na učiteljico, bodisi na govorilnih urah ali preko maila, nato na 
razredničarko. Če kljub temu problematika ni razrešena, sledi vključitev svetovalne službe 
in nato vodstva šole.  
Razredničarka z učiteljico sodeluje in je tudi sama opravila razgovore z učenci in celotno 
skupino. Zgoraj zapisane navedbe so vezane na to skupinico otrok, od katerih pa nihče ni 
bil pripeljan k meni. 
Vse ostale navedbe učiteljica negira, pove, da so posledica neupoštevanja dogovorjenih 
pravil in protokola izvedbe aktivnosti v podaljšanem bivanju. Učiteljica Lara Larisa bo starše 
dotičnih učencev povabila na govorilne ure v mesecu decembru. 
 
POBUDE 
 
1. Redno dajanje domačih nalog pri predmetih (s poudarkom na matematiki) v 7. 

razredu. 
 
Nina Ferligoj, 7.A: 
Prenehati s t.i. finskim modelom šole in začeti dajati otrokom domačo nalogo. Na začetku 
leta je še izgledalo, kot da letos kaj bo, zdaj pa spet že nekaj časa nimajo domačih nalog. 
Otroci potrebujejo delovne navade in znanje. (Pobuda se nanaša v glavnem na 
matematiko).  
 
Odgovor šole: 
Pobuda s strani staršev 7.a oddelka je zelo dobrodošla. Mnenje glede domačega dela, za 
učence kateri sledijo pouku in vajam med poukom, število domačih nalog v tednu ustreza 
glede na pridobljeno znanje. Na začetku šolskega leta so učenci prejemali več nalog, vendar 
veliko učencev le teh ni opravilo. Po pogovoru z učenci, zakaj nalog ne opravijo, so povedali, 
da zaradi obilice učenja, nalog ne uspejo opraviti. Posledično sem število nalog prilagodila 
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ter več vaj in utrjevanja vnesla v sam učni proces. Domača naloga ni vedno samo v obliki 
primerov iz zbirke nalog, včasih je samo dopolnitev dela v šoli. Vendar pa je dobrodošlo, in 
učence k temu spodbujam, da lahko doma opravi dodatne vaje iz zbirke nalog ter jih prinese 
v pregled in popravek. Na pobudo staršev in prošnje, bom v prihodnje upoštevala ter 
obremenila učence z več domačega dela. 
 
2. Ustreznejša ureditev šolskih prevozov glede prihodov in odhodov s spremstvom 

otrok do avtobusa v izogib primerom, da otroci šolski avtobus zamudijo. 
 
Aleš Curk, 2.A: 
Imamo 3 vozače. Večkrat (vsaj 4krat) se je zgodilo, da otrok niso pospremili na avtobus po 
pouku in so jih morali starši priti iskati v šolo. Starši vozačev 2.a pravijo, da se je to začelo 
dogajati od kar je učiteljica Petra Jankovič na bolniški odsotnosti. 
 
Odgovor šole: 
Dogodki niso vezani na učitelja izvajalca OPB. Ob začetku šolskega leta sta bila dva 
primera, a je bil razlog v nerazumevanju oz. nepoznavanju šolskih pravil glede koriščenja 
šolskega prevoza (tudi učenci niso vedeli, če avtobus že koristijo ali še ne, kdaj pričnejo s 
koriščenjem le tega, na kateri šolski avtobus morajo …). Pomembno je obveščanje učiteljev 
– jasen zapis v beležko. 
Še pojasnilo: za šolske prevoze imamo organizirano varstvo vozačev. Zaposleni poskrbi, da 
v vseh oddelkih, od 1. do 5. razreda, po pouku in ob odhodu avtobusa, prevzame otroke, ki 
šolski avtobus koristijo in nanje »popazi« do odhoda le tega. V kolikor je učenec na interesni 
ali drugi dejavnosti, tega zanj ne opravi. V tem primeru je potrebno otroka podučiti, da na to 
opozori učitelja izvajalca interesne dejavnosti ali izbirnega predmeta (naj ima zapisano v 
beležki). V teh primerih se starši odločajo, da pridejo po otroka drugače kot običajno, pridejo 
ponj sami. 
 
Eva Bizjak, 2.B:  
Težava, ki jo imajo je ta, da zjutraj avtobus pride pred šolo zadnjo minuto, in če imajo prvo 
uro športno, so vsi že preoblečeni. Deklica se počuti zelo nelagodno, ko jo mora cel razred 
čakat, da se preobleče. Je pa to nekako stalnica. 
 
Odgovor šole: 
Šolski avtobus pride zjutraj pred šolo ob 8.07, kar je v skladu s šolskim urnikom. Res je, da 
učitelji prvega triletja strmijo k pravočasnem prihodu v šolo in pričakujejo, da bodo učenci v 
razredu ob 8.10, kar pa ni obvezujoče. Pouk prične ob 8.20 in je prihod šolskega avtobusa 
pravočasen in v skladu z življenjem na šoli. 
 
Katarina Husu, 2.C:  
Imam v razredu 3 otroke, ki se v šolo vozijo z avtobusom. Edina težava naj bi bila, ko so 
zaradi del na cesti, prihajali v šolo med 5 in 10 minut kasneje kot predvideno.  
 
Odgovor šole: 
Šolski avtobus je imel manjšo zamudo v septembru – zaradi prometne konice na krožišču v 
Šalari. To se lahko zgodi tudi med šolskim letom v primeru prometne nesreče, fantomski 
zastoji … V tem primeru prevoznik obvesti šolo, šola pa učitelje. 
 
Katja Gorenšek, 2.D:  
Imamo 2 učenca, ki se vozita. Starši ne poročajo, da bi bilo kaj narobe. 
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3. Posodobitev vsebin na spletni strani šole - predlogi staršev. 
 
Tjaša Vidic, 6.B: 
Dajem pobudo, da predstavniki pozovemo starše, da zberemo predloge za posodobitve 
vsebin na spletni strani ter za izboljšave, kjer starši zaznavajo težave. Nekaj primerov: 
• pri odpiranju dokumentov na telefonih, se dokument ne odpre, pokaže se samo prva stran; 
 
Odgovor šole: 
Na spletni strani je dodan vtičnik, ki PDF dokumente prikazuje na način, da prikaže novo 
okno v katerem lahko uporabnik prelista oz. prebere celoten dokument. Izkazalo se je, da 
vtičnik ni najbolje prilagojen za mobilne telefone – telefoni imajo namreč različne 
operacijske sisteme, različne spletne brskalnike, ki različno prikazujejo spletne strani ali pa 
sploh ne. Vtičnik je možno onemogočiti, v tem primeru bi brskalnik to prikazal kot običajen 
PDF dokument. Na spletni strani so sicer objavljeni tudi dokumenti v drugih formatih 
(Excelov, Wordov,…), ki na telefonu prav tako zahtevajo določene aplikacije, ki so 
sposobne te dokumente prebrati. 
 
• pri zavihku Šolska prehrana objaviti Pravila, ki veljajo na šoli, mail, kamor lahko starši 

napišejo pripombe ter arhiv jedilnikov. 
 
Odgovor šole: 
Pod zavihek Šolska prehrana smo dodali Pravilnik šolske prehrane. Predlagamo, da na mail 
šolske prehrane predstavniki oddelkov v svetu staršev enkrat mesečno posredujejo prejeta 
in zbrana vprašanja, mnenja, pobude oddelka. Pri predlogu arhiva jedilnikov naprošamo za 
utemeljitev namena.  


